

東華三院 155th
TWGHs
周年慈善晚宴
CHARITY DINNER

未來前行 THE DREAM OF
TOMORROW

東華三院於1870年成立，一直秉承「救病拯危、安老復康、興學育才、扶幼導青」的使命，與香港人並肩同行155年。為誌其盛，本院謹訂於2025年3月1日(六)假香港瑰麗酒店舉行「155周年慈善晚宴」，為「東華三院樂儀癌病治療資助基金」籌募經費。秉承本院贈醫施藥的傳統，基金於2017年4月成立，資助有臨床需要的乳癌病人接受治療，讓患者及家屬在危病徬徨中得到經濟援助。

今年晚宴主題為「未來夢前行」，喻意未來東華三院之服務將繼續緊貼時代步伐，持續創新及優化醫療衛生、教育、社會福利及公共等各項服務，全方位幫助有需要人士。

同時，本院獲廖碧兒小姐捐出其下限量版紅酒 2012 *Girolate x Bellavizio* 作慈善義賣及拍賣，以及由香港著名陶藝家黃麗娟小姐親身指導之「One Love One Hug」陶瓷工作坊作慈善用途，藉以增加善款收益，惠及更多貧病者。

誠邀各位善長捐款支持，一同為癌病患者及其家人送上關愛！

Founded in 1870, Tung Wah Group of Hospitals (TWGHs) has been upholding the mission of "Healing the sick and relieving the distressed, caring for the elderly and rehabilitating the disabled, promoting education and nurturing youngsters, and raising the infant and guiding the youth" along with the people of Hong Kong for 155 years. To mark the occasion, "TWGHs 155th Charity Dinner" will be held on Saturday, 1 March 2025 at the Grand Ballroom of Rosewood Hong Kong to raise funds for the "TWGHs MK Cancer Treatment Subsidy Fund". Adhering to TWGHs' tradition of offering free medical services, the Fund was set up in April 2017 to subsidize breast cancer patients with financial difficulty so as to relieve them from the burden of their medical treatment.

The theme for this year's charity dinner is "The Dream of Tomorrow", implying TWGHs services will continue to keep pace with the times in innovating and optimizing medical and health, education, social welfare and traditional services, and providing comprehensive assistance to those in need.

To further raise funds to benefit more patients, we are grateful to have Ms. Bernice LIU donated the limited edition red wines 2012 *Girolate x Bellavizio* from her winery for charity sales and auction. In addition, Ms. Aidan WONG, a renowned Hong Kong ceramic artist has generously offered to conduct her "One Love One Hug" ceramic workshop for charity purposes as well.

We sincerely appeal to your support so as to spread our love and care to the needy cancer patients and their families.

(何猷啟)
籌委會主席暨
東華三院第一副主席
(HO Yau Kai, Orlando)
Organizing Committee Chairman cum
1st Vice-Chairman, Board of Directors

(鄧明慧)
東華三院主席
(TANG Ming Wai)
Chairman
Board of Directors

籌委會委員 Organizing Committee Members

蔡加怡第三副主席
Ms. CHOI Ka Yee, Crystal
3rd Vice-Chairman

陳文鉅總理
Mr. CHAN Man Kui, Andrew
Director

楊燕芝總理
Ms. Jennifer YEUNG, JP
Director

詹煌總理
Ms. Nikki ZHAN
Director

姚銜浩總理
Mr. CJ YAO
Director

梁文謙總理
Mr. LEUNG Man Him, Vincent
Director

譚卓宜總理
Miss TAM Cheuk Yee, Aisha
Director

麥德銓總理
Mr. MAK Tak Chuen, Paul
Director